

It's about to get a little festive around here...

SPARKLES



BBB CHRISTMAS

Barbeque, Beer and Brezza Rosso – celebrate Christmas with The Backyard’s gourmet barbeques including wagyu beef skewers, Szechuan pepper and lime scented tiger prawns and more gorgeous grills, perfectly paired with premium craft beer and Lungarotti Brezza Rosso wines.

Each guest may also enjoy half a live-grilled Boston Lobster and The Place’s festive buffet spread.

露天消閒熱點The Backyard的聖誕「燒」遙樂自助餐首次以燒烤美食(Barbeque)如極品四川和牛、青檸香烤虎蝦、挪威三文魚扒配上精製手工啤酒(Beer)及紅酒(Brezza Rosso餐酒)，獻上「BBB」色香味俱全的難忘聖誕夜。

每位客人更可尊享現場即烤香草蒜蓉波士頓龍蝦半隻及The Place琳琅滿目的環球自助佳餚！

	15-23 Dec 12月15-23日	24-25 Dec 12月24-25日	26-31 Dec 12月26至31日
DINNER 晚餐 6:30-10:00	\$538	\$588	\$538

Level L (L樓層)

T 3552 3028

lphkg.restaurants@langhamhotels.com



BOUTIQUE BUFFETS

The effortlessly stylish Portal – Work & Play opens up a boutique buffet for the first time with its popular freshly shucked oyster bar, live-cut Pata Negra, Gammon ham, beef Wellington and of course, turkey.

Also included for all guests is a whole Boston lobster Thermidor prepared à la minute.

Theatrical Crêpes Suzettes are served tableside and the popular Chocolate Bar will be in full swing.

Throughout December, the seasonal menu will also be offered daily, with a selection tasteful nibbles including Chicken Quesadillas and Mini Beef and Bone Marrow Burgers.

風格時尚的Portal - Work & Play首度推出品味聖誕自助盛宴，提供即開新鮮生蠔、現場即切西班牙黑毛豬腿、蜜汁烤火腿、威靈頓牛肉及鮮嫩多汁的烤火雞、朱古力甜品吧...加上於桌邊即製，極具視覺享受的法式火焰班戟及每位客人一隻原隻波士頓龍蝦，絕對是今個聖誕城中的頂級享受。

另外，節日限定單點聖誕滋味亦會於12月期間於Portal – Work & Play每天供應。當中包括墨西哥雞肉卷伴番茄沙沙醬、牛油果醬及酸忌廉、迷你牛肉及牛骨髓藍芝士漢堡等。

Available on 24 December 12月24日供應

Christmas Lunch Buffet
節日午市自助餐
12:00 - 2:30

\$338

Christmas Dinner Buffet
節日晚市自助餐
7:00 - 10:00

\$738

Level 5 (5樓)

T 3552 3028

lphkg.restaurants@langhamhotels.com

the place.

SPREAD THE LOVE

Kick off your holiday with The Place's spread of Christmas goodies including beef Wellington and Kintoa ham carving stations, Christmas turkey and French foie gras freshly seared on live stations. The Place's classic show-stoppers such as freshly shucked oysters, Canadian crab and jet-fresh seafood favourites, will top off your feast.

For kids and the young-at-heart, pop by the gingerbread decorating station, while Santa and balloonists entertain guests on 24th and 25th December. Children will be gifted with a Christmas present to take home too.

For an additional HK\$288, guests can pop a bottle of Champagne to elevate the season.

備受歡迎的自助餐餐廳The Place再次呈獻擁有超過80多款佳餚的聖誕盛宴，當中包括現場即切威靈頓牛肉及西班牙巴斯克火腿、聖誕火雞、源源不絕的即席香煎法國鵝肝及多款經典自助餐至愛，如即開新鮮生蠔、加拿大蟹及海鮮。

充滿童真的客人可發揮無窮創意，將由自己設計的薑餅人帶回家。平安夜及聖誕節當日，The Place亦邀請了聖誕老人及扭氣球達人為客人送上節日祝福。小朋友更可獲贈小禮物，將難忘回憶延續到家中！

客人更可以港幣\$288尊享香檳一枝，與摯親好友沈醉於甜美的喜悅氣氛。

Level L (L樓層)

T 3552 3028

lphkg.restaurants@langhamhotels.com

the place.

Buffet prices during the festive season:

		1 Dec 12月1日	2-5 Dec 12月2至5日	6 Dec 12月6日	7 Dec 12月7日	8-12 Dec 12月8至12日	13 Dec 12月13日	14-19 Dec 12月14至19			
LUNCH 午餐	A	\$288	\$238	\$238	\$288	\$288	\$288	\$308			
12:00 - 2:30	K	\$188	\$178	\$178	\$198	\$198	\$198	\$208			
DINNER 晚餐	A	\$448	\$448	\$498	\$498	\$488	\$508	\$508			
6:30 - 10:00	K	\$318	\$318	\$338	\$338	\$328	\$348	\$348			
		20-21 Dec 12月20至21日	22 Dec 12月22日	23 Dec 12月23日	24-25 Dec 12月24至25日	26 Dec 12月26日	27 Dec 12月27日	28 Dec 12月28日	29 Dec 12月29日	30 Dec 12月30日	31 Dec 12月31日
LUNCH 午餐	A	\$328	\$328	\$328		\$308	\$288	\$308	\$308	\$288	\$288
12:00-2:30	K	\$218	\$218	\$218		\$208	\$198	\$208	\$208	\$198	\$198
LUNCH I 午餐首輪	A				\$378						
11:30-1:15	K				\$258						
LUNCH II 午餐次輪	A				\$398						
1:45-4:00	K				\$268						
DINNER 晚餐	A	\$508		\$528		\$488	\$508	\$508	\$488	\$488	
6:30-10:00	K	\$348		\$358		\$328	\$338	\$338	\$328	\$328	
DINNER I 晚餐首輪	A		\$508		\$628						\$528
5:30-7:45	K		\$348		\$418						\$358
DINNER II 晚餐次輪	A		\$508		\$698						\$528
8:15-10:30	K		\$348		\$468						\$358

A: Adults 成人

K: Kids and Seniors 小童及長者

Level L (L樓層)

T 3552 3028

lphkg.restaurants@langhamhotels.com



SANTA'S HAMPERS

Draped in a sophisticated silk-wrapped box, our Chuan Escape Package gift vouchers are a luxurious present for your other half or BFF. Share the season's festivities with deluxe Christmas hampers from OSKIA and Thalgo for a heartwarming holiday.

Chuan Escape Gift Package Vouchers from HK\$1,395

OSKIA Christmas Gift Sets from HK\$620

Thalgo Christmas Gift Sets from HK\$640

以精緻絲質禮盒包裝的「川」遠離繁囂禮券絕對是今個聖誕的最佳禮物！此外，OSKIA及Thalgo更與「川」水療中心攜手呈獻多款高雅貼心的臉部及身體護膚聖誕禮盒套裝，讓你為家人朋友送上節日的呵護體驗，讓他們於佳節散發矚目動人的姿采。

「川」遠離繁囂禮券由港幣\$1,395起

OSKIA聖誕禮盒套裝由港幣\$620起

Thalgo聖誕禮盒套裝由港幣\$640起

Level 41 (41樓)

T 3552 3510

lphkg.info@chuanspa.com



PARTY IN STYLE

Celebrate Christmas in style and enjoy celebration party menus priced from HK\$488 per person.

For bookings and enquiries, please contact our Events Specialists on 3552 3366 or email them at lphkg.catering@langhamhotels.com

我們的宴會專家特別為你度身設計節日歡聚套餐，讓你與好友共慶聖誕，歡度佳節，價錢由每位港幣\$488起。查詢及預約，請致電3552 3366 或電郵至 lphkg.catering@langhamhotels.com

KEEP IN TOUCH

Scan the QR code above and register to stay tuned for our latest news and promotions.

經QR碼於酒店網頁登記，定期接收我們的最新消息及優惠！

T 3552 3366

lphkg.catering@langhamhotels.com



**LANGHAM
PLACE**
MONGKOK, HONG KONG

HONGKONG.LANGHAMPLACEHOTELS.COM
555 SHANGHAI STREET
MONGKOK, KOWLOON, HONG KONG
香港九龍旺角上海街555號
T 電話 (852) 3552 3028 F 傳真 (852) 3552 3239

All prices are subject to a 10% service charge. Terms and conditions apply.
所有價目需另加一服務費 優惠受條款及細則約束